

Date: 24 June 2022

التاريخ: 24 يونيو 2022

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market

السيد / حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

Sub: Changing the date of the second meeting of the General Assembly in the event of a lack of a quorum in the first meeting

الموضوع : تغيير موعد الاجتماع الثاني في حال عدم اكتمال النصاب القانوني في الاجتماع الأول للجمعية العمومية في حال عدم اكتمال النصاب القانوني

With reference to the General Assembly meeting to be held on 4 July 2022 and its invite which we disclosed and considering the second meeting to be held in case the legal quorum is not met, which falls during the Eid Holidays, it has been decided to reschedule the second meeting date to be on **Thursday 14 July 2022** at the same time and venue. Regulatory approvals have been obtained for that purpose.

بالإشارة إلى اجتماع الجمعية العمومية للشركة المقرر عقده بتاريخ 4 يوليو 2022 والذي تم الإفصاح عنه ونشر الدعوة الخاصة به، وبالنظر لكون الاجتماع الثاني الذي يتعين عقده في حال عدم تحقق النصاب في الاجتماع الأول يقع خلال إجازة عيد الأضحى، فقد تقرر تغيير موعد الاجتماع الثاني للجمعية العمومية ليكون يوم **الخميس الموافق 14 يوليو 2022** في نفس التوقيت والمكان، وقد تم الحصول على الموافقات التنظيمية الخاصة بذلك.

Khaled Barakat
Head of Legal &
Board's Secretary

خالد بركات
المستشار القانوني
وأمين سر مجلس الإدارة

